
 

Rada městské části Praha 20 

Komise majetková, investiční a energetická (KMaIE) 

 

Číslo jednání: 3/2023 

Datum konání: 9. října 2023 

Předsedající: PhDr. Miroslav Kadlec 

Přítomní členové: Ing. Ondřej Žídek, Ing. Michal Fišer, Ing. Alfred Kraus 

Omluvení členové: - 

Neomluvení členové: -  

Hosté: Mgr. Petr Měšťan, starosta, Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupce starosty  

Zapisovatel: Bc. Martina Siničaková, tajemník komise 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Jednání bylo zahájeno v 15:00 hod. 

 

Navržený program jednání: 

• Prezence 

• Přivítání nového člena a poučení o mlčenlivosti  

• Volba předsedy komise 

• Informace o výzvě RES+ č. 4/2022 – úspěšné podání žádosti o poskytnutí dotace  

• Dotační projekty Nová zelená úsporám 

• BD V Lukách a BD Beranka  

• Tělocvična v ulici Jívanská 

• Poděkování za účast a ukončení jednání  

 

1/ Prezence – prezenční listina tvoří přílohu zápisu.  

 

2/ Pan starosta, Mgr. Petr Měšťan zahájil 3. jednání KMaIE v 15:00 hodin a přivítal přítomné.  

Nový člen komise, pan Ing. Alfred Kraus byl poučen o povinnosti zachovávat mlčenlivost a o 

nakládání s osobními údaji.  

Písemné potvrzení bude založeno u personalisty ÚMČ.  

 

3/ Členové komise jednohlasně zvolili předsedou komise pana PhDr. Miroslava Kadlece, který 

funkci přijal. 

 

4/ Paní Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupce starosty, informovala přítomné o aktuálním 

stavu výzvy RES+ č. 4/2022. Pražské společenství obnovitelné energie úspěšně podalo žádost 

o poskytnutí dotace na realizaci fotovoltaických elektráren (dále jen „FVE) pro vybrané 

Z Á P I S   



městské objekty, a to z Modernizačního fondu prostřednictvím SFŽP Ministerstva životního 

prostředí.  

Nyní očekáváme rozhodnutí ministra. Veškerou činnost a další kroky související s instalací a 

provozem FVE zajistí a bude koordinovat Pražské společenství obnovitelné energie. 

 

Konečný výčet objektů vybraných naší městskou částí: 

 

Fakultní základní škola, Praha 9 – Horní Počernice, Chodovická 2250  

Základní škola, Praha 9 – Horní Počernice, Ratibořická 1700 

Mateřská škola, Praha 9 – Horní Počernice, Chodovická 1900 (budova Ratibořická 2299 a 

budova Chodovická 1900) 

Základní škola a Mateřská škola, Praha 9 – Horní Počernice, Spojenců 1408 (budova MŠ č.p. 

2170) 

Místní veřejná knihovna, Praha 9 - Horní Počernice, Náchodská 754 

 

5/ Dále paní 1. zástupkyně starosty a pan Ing. Ondřej Žídek informovali přítomné o nových 

dotačních projektech. 

 

5/ Paní 1. zástupkyně starosty informovala přítomné o plánované výstavbě bytového domu 

V Lukách a bytového domu Beranka. 

 

6/ Předmětem diskuse komise byla „Tělocvična v ulici Jívanská“. Komise navrhuje uskutečnit 

schůzku se zástupci zhotovitele stavby, za účelem navržení optimálního řešení energií.  

  

7/ Závěrem pan předseda poděkoval všem přítomným a ukončil jednání v 17:55 hodin.  

 

Příští jednání KMaIE nebylo stanoveno. 

 

 

 

………………………………                                   ……………………………….. 

Zapsala: Bc. Martina Siničaková                 Schválil: PhDr. Miroslav Kadlec 

                 tajemník 


